
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tenis Slovenija (ustanovno Teniška zveza Slovenije) je neprofitno organizacijsko telo slovenskega tenisa, s sedežem v Ljubljani. 

Združuje mrežo več kot 80 klubov in okoli 3000 članov s strokovnim vodstvom in načrtovanim razvojem teniškega potenciala ter 

ohranja odlične odnose z odločevalnimi telesi športnega sveta. Tenis Slovenija letno nadzira, podpira in vodi več kot 250 teniških 

dogodkov (vključno s tekmovanji, množičnimi prireditvami, konferencami in promocijskimi kampanjami) po vsej Sloveniji. 

 

V FB POGOVORU JE TOKRAT SODELOVALA TINA PISNIK 

 
 

V projektu Teniško aktivni! se je Anže Bašelj tokrat pogovarjal s Tino Pisnik. Pisnikova je 
bila na lestvici WTA najvišje uvrščena na 29. mestu, Slovenijo pa je zastopala na dveh 
olimpijskih igrah (2000, 2004). V karieri je premagala kar tri igralke, ki so bile prve na 
lestvici WTA - Amelie Mauresmo, Kim Clijsters in Justine Henin.  

Po koncu kariere se je podala v trenerske vode in bila med drugim selektorka slovenske ženske reprezentance. 
Zdaj že nekaj let živi in dela v ZDA: “Živim v Čikagu. Gre za območje, ki je trenutno eno najbolj zaprtih 
zaradi koronavirusa. V dvorani moramo imeti ves čas maske, tudi med igranjem, kar zna biti kar naporno. 
V ZDA sem odšla pred šestimi leti. Najprej sem delala kot trener v klubu. Pred enim letom pa sem odprla 
svoje podjetje/klub. Vodim svoj program, kjer delam na način, ki je meni blizu. Res lahko rečem, da 
uživam v delu,” je za začetek dejala Pisnikova in nadaljevala: “V ZDA so pozorni na to, kaj si naredil v 
življenju, kje vse si igral in kaj jim lahko ponudiš. Vse kar sem naredila v teniški karieri mi zelo pomaga 
pri svojem delu. Veljam za eno najstrožjih trenerk v tem okolju. Gre za okolje, kjer živijo premožni ljudje. 
Njihov način življenja je drugačen in se moraš temu prilagoditi. Te pa zelo spoštujejo. Otroke pa ne 
ocenjujem po tem, koliko denarja imajo. Ko stopijo na igrišče so v moji pisarni. Tam so moji standardi 
in moje zahteve. Če se najdemo se, če ne, pa so na voljo tudi drugi trenerji, ki morda bolj ustrezajo 
takšnemu tipu igralca.  

Več, tudi o spominih na zmago na slovitem Orange Bowlu, pa izveste v posnetku. 

 
Na Tenis Sloveniji smo v letu 2020 ob zaustavitvi športne dejavnosti izvedli dva projekta. Ob prvi pandemiji je 
potekala akcija Ostani doma in bodi teniško aktiven!, ob koncu leta pa še projekt Teniško aktivni!, ki se bo 
nadaljeval tudi v letu 2021. Cilj obeh projektov je informirati teniške navdušence in navdušenke o novostih v tem 
prelepem športu, ob tem pa biti tudi izobraževalen. S projektom želimo izkazati družbeno odgovornost in hkrati 
povezati čim širši teniški svet z različnimi zanimivostmi, ob tem pa želimo nadgraditi fizično pripravljenost 
tenisačev in omogočiti njihovo osebnostno rast. 

 

 

 

Ljubljana, 9. marec 2021 

 

https://www.facebook.com/tenisslovenia/videos/792010988109548

